
Møtedato: 20.02.2023
Møtetidspunkt: 16:15
Møtested: Fysisk på MNSU kontoret, ved Vilhelm Bjerknes Hus

Tilstede: Anne Lise (farmasøytisk/arrangementsans.), Lisa (leder), Alina
(STUT/SPSU), Charlotte (bokskapsansvarlig), Kristoffer (Fysikk), EB (biovitenskap/webansvarlig),
Alessio (Geo), Phillip (matematisk), Nils (nestleder), Hannah (økonomiansvarlig), Sunniva (IFI)

O: Orienteringssak. V: Vedtakssak. D: Diskusjonssak

023 2023 Godkjenning av innkalling og referat V
Ansvarlig: Lisa
Behandling: Godkjent uten merknader

024 2022 Valg av ordstyrer og referent V
Ansvarlig: Lisa
Behandling:

025 2022 Orienteringer O
Ansvarlig: Lisa
Astrofysisk: Ikke tilstede.
Biovitenskapelig: Har fått nye vedtekter. Har bestemt at deres medlemmer skal sitte
som studentrepresentanter i studieutvalget og instituttstyret. Og skal de også arrangere
en psykisk helsedag før eksamen.
Farmasøytisk: Har hatt møte og snakke om frafall på studiet. Har snakket om
engasjement og skal lage tiktok og podcast. Instituttet ønsker å øke poenggrensen for å
hindre frafall. Industrien er bekymret for frafallet. Instituttet har spurt fagutvalget om
hva som kan gjøres med den høye strykprosenten. Skal ha arrangement med kviss og
pizza, samt mulig være med på åpen dag på MN.
Fysisk: Nytt styre. Endret på regler for lesesalsplasser slik at de som ikke bruker plassen
mister den.
Geofaglig: Har hatt møte. Har også snakket om strykstatistikk, har et emne som har
veldig høy strykprosent.



IFI: Har hatt genfors og det gikk bra. Fått inn tre nye og driver med kursevalueringer.
Kjemisk: Ikke tilstede.
Matematisk: Har planlagt Mario Cart-turnering og bedpress, og planlegger Colorlinetur.
Studentparlamentsrepresentant: Skal være møte nå på torsdag.
STUT:

● Strykprosenten var tema. IFI hadde litt problemer, men tenker det er corona som
slår inn på at studentene ikke har eksamenserfaring. Høstens kull virker svakere
enn tidligere og det er høyt frafall. Kjemi nevnte at -22-kullet virker gladere, selv
om de stryker mer. Biologi har meget høyt frafall. Dette ble så vidt vi fikk med oss
tatt til orientering, ingen tiltak ble besluttet.

● Chat GPT kan brukes på obliger. Det er særlig en bekymring på IFI.
Ansettelsesutvalget: Lite aktivitet grunnet stram økonomi.
Økonomiansvarlig: Har sendt søknad om fagutvalgspenger. Skal også søke penger til
sommerfesten.
PR-ansvarlig: Ikke noe å rapportere.
Arrangementsansvarlig: Har booket pizza og bowling for fagutvalgene 17de april.
Invitasjoner sendes to uker før.
Webansvarlig: Nesten ferdig med listen over steder man kan søke penger.
Bokskapsansvarlig: Det er 25 skap som må klippes og 5 ødelagte skap. Klipping skjer
neste mandag og det er middag etterpå.
Nestleder: Vi har sendt mail og forhørt oss om å få penger til å få kodelås. Leder skal
forhøre seg mer. Fagutvalg lederforum (FULF) er i morgen. Har vært på
MN-læringsmiljøforum sammen bla. KURT, faddersjef, biblioteket med mer.
Leder: Det skal være studentutvalg lederforum på onsdag. Vi sender nestleder.

026 2022 Åpne verv O/V
Ansvarlig: Lisa
Vi trenger en representant til ansettelsesutvalget og en kontoransvarlig.
Behandling: Leder meldte seg til vervet som AU-representant, og ble valgt ved
akklamasjon. Ingen meldte seg til vervet som kontoransvarlig.



027 2022 MNSU standpunkt rundt Chat GPT O/D
Ansvarlig: Nils
Mer info kommer.
Behandling: Mange er opptatt av Chat GPT for tiden. Vi må mene noe om dette og ikke
la instituttlederne og studielederne ta beslutninger om dette basert på deres
oppfatninger, som ikke alltid reflekterer studentenes beste. STUT hadde dette som
tema på forrige møte, representert ved KURT. Studielederne vil bruke ressurser på å
kontrollere bruken, mer enn å se hvilke muligheter det kan gi. Det virker ikke som alle
helt har satt seg inn i hva verktøyet kan gjøre. Når det gjelder obliger kan man enten
redusere omfanget av obliger, eller endre typen av dem.

MNSU skal komme tilbake til å formulere en mening om dette.

028 2022 MN-fest O/D
Ansvarlig: Lisa
Vi må gi konkret informasjon til Neuf angående leie av lokalet til MN festen.
Behandling: Vi har en liste.

029 2022 FULF O/D
Ansvarlig: Nils
Vi holder fagutvalg leder forum på tirsdag 21.02.
Behandling: Det foreslås at fagutvalgene bør samsnakke om hvor godt de er
representert i de ulike utvalgene på instituttene sine.

030 2022 Eventuelt X
Ansvarlig: Lisa
Behandling: Vi ber fagutvalgene starte promotering av MN-festen.

031 2022 Møtekritikk D
Ansvarlig: Lisa



Behandling: Vi savner en kontoransvarlig.

Møtet hevet kl 17:40.


